

# 放下無線電 安全駕駛可實現



- 為促進道路安全，法例規定司機在車輛行駛時不可使用手提式流動電話。
- 由2001年7月1日起，這項禁制將延伸到所有其他手提式無線電通訊設備，包括無線電通話器及對講機等。違規者最高可被罰款二千元。
- 如果你確實有需要在駕車時使用無線電通訊設備，便應使用免提式裝置，並將通話時間盡量縮短。

此小冊子只作一般參考用途，有關法例列載於《道路交通（交通管制）規例》（第374章，附屬法例）第42(1)(g)條內。

# Put down the radio phones now...



- To enhance road safety, drivers are prohibited from using mobile phones while their vehicles are in motion.
- From July 1, 2001, this prohibition will be extended to all other hand-held telecommunications equipment including radio phones and walkie-talkies. Those who fail to comply will be subject to a maximum fine of \$2,000.
- Motorists who have a real need to use telecommunications equipment while driving should make use of hands-free kits and keep their conversations brief.

*This leaflet is for general reference only. The relevant legislation is set out in regulation 42(1)(g) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations (Cap.374 sub. leg.).*



道路安全議會

香港特別行政區政府新聞處設計 政府印務局印



Road Safety Council